
  
  
                   

Z A P I S N I K 

  
seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 3. 11. 2010, ob 15:00, v seminarski sobi fizike. 
  
Prisotni:   M. Gams, C. Filipič, J. Jakofčič, M. Štraus, G. Kramberger, J. Pungerčar, R. Pergarec, I. Zajc. 

  
Odsotnost opravičili: G. Tavčar, T. Ručigaj, A. Fekonja, M. Koželj, Z. Jernejc, D. Zupančič, I. Falnoga. 
  
  
  
1. Potrditev zapisnika prejšnje seje (20. 10. 2010) 
  
2. Tekoča obvestila 
  
3. Položajni dodatki 
  
4. Drzna Slovenija 
  
5. Razno 
  
  
  
  

Ad 1) 
  
Zapisnik prejšnje seje je bil soglasno sprejet brez pripomb. 
  

Ad 2) 
  

M. Gams 

je prisotne seznanil z vsebino seje predsedstva Sindikalne konference visokega šolstva in znanosti SVIZ Sl
ovenije. Na seji sta bila imenovana dva podpredsednika konference, ki bosta nadomeščala predsednika o

b njegovi odsotnosti. Po novih pravilih bo imela konferenca najmanj dva predstavnika v GO 
SVIZ Slovenije (po funkciji predsednik konference in en predstavnik visokega šolstva). 
Predlog SVIZ/IJS o rotiranju predsednika konference vsako leto na SVIZ-u ni bil sprejet. 
Predsedstvo je sprejelo sklep, da se pošlje dopis ministru za visoko šolstvo in znanost in ga opomni na obl

jube o spremembi strukture Upravnih odborov v javnih zavodih. 
  
Predsedstvo sindikalne konference vis. šolstva in znanosti nasprotuje usmeritvi v znanstvenem in 

visokošolskem programu MVŠZT, da se ti dve veji izločita iz javnega sektorja. 
Predsedstvo je proti usmeritvi programa visokega šolstva, ki predvideva ustanavljanje politehnik. S tako 

usmeritvijo bo prišlo do problemov financiranja univerz, prišlo bo do viška kadrov in s tem posledično do 

odpovedi pogodb o zaposlitvi iz poslovnih razlogov, upadla pa bo tudi kvaliteta študija. 
Predsedstvo je tudi proti usmeritvam, ki ločujejo delovno mesto od naziva. To bi namreč pomenilo, da bi 

ne glede na pridobljeni naziv, delodajalec lahko zaposlenega razporedil na DM npr. docenta, kljub temu, 
da bi imel naziv rednega profesorja. 
  



Ali bo Konfederacija sindikatov javnega sektorja podpisala Aneks št. 
4, še ni znano, saj bo zahtevala dodatna pojasnila od vlade. 
Z glasovanjem celotne Konference visokega šolstva in znanosti SVIZ 
so ustvarjeni pogoji za ustanovitev Konference visokega šolstva in znanosti na nivoju OO Ljubljana 

in okolica. Vse, kar je potrebno za ustanovitev te konference (poslovnik konference, sklic konference itd…

), bodo pripravili skupaj s pravno službo OO Ljubljane in okolice A. Lepšina, M. Čuček, G. Kramberger in D. 
Bevc. 
  
IO je soglasno sprejel sklep, da pošlje direktorju IJS dopis, v katerem ga poziva, da v skladu s ZSPJ, KPJS 

in Pogodbami o zaposlitvi, izplača tretjo četrtino plačnih nesorazmerij. 
  
  
IO je soglasno sprejel sklep, da bo potrebno zaradi spremeb pravil SVIZ-
a volitve sindikalnega zaupnika uskladiti s pravili SVIZ-a. 
  
  
  
IO 
je sprejel sklep, da se dopis, ki vsebuje 17. člen Kolektivne pogodbe za negospodarske dejavnosti, ki je bi

l poslan predsedniku UO IJS 
v zvezi s prisotnostjo predstavnika sindikata IJS na sejah UO, pošlje v vednost še ostalim članom UO. 
  
D. Bevc je prisotne obvestil, da se je 29. 10. 2010 udeležil sestanka pri dr. 

B. Puklu, svetovalcu v direktorjevi pisarni v zvezi z letnim dopustom na pogoje dela ter izplačilo bolniške d

o 
30 dni iz sedanjih 80% osnove na 90% glede na možnost, ki jo imamo na podlagi 39. člena Kolektivne po

godbe za negospodarske dejavnosti. Na sestanku sta bila prisotna K. 
Novak, v.d. sekretarke IJS ter R. Šučur, varnosrni inženir. Dogovorjeno je bilo, da se 

v roku 14. dni pripravi vse potrebno z zvezi z dopusti, K. Novak 

pa bo preverila pravno podlago v zvezi z bolniškim dopustom. 
  
Sindikalni izlet bo. Za izlet se je prijavilo 28 oseb, od tega 25 članov sindikata. 
Vse aktivnosti v zvezi z novoletno obdaritvijo otrok potekajo nemoteno. IO 

je imenoval komisijo, ki bo izbrala darila za tiste, ki to sami ne želijo. V komisijo so bili imenovani: M. 

Štraus, G. Setnikar in D. Bevc. 
  
  

Ad 3) 
  
IO 

je razpravljal o Uredbi vlade o kriterijih za določitev višine položajnega dodatka za javne uslužbence. IO p

ričakuje od vodstva IJS, da bo v skladu z notranjim aktom delodajalca določilo organizacijske enote. 
  

Ad 4) 
  

Preložena na naslednjo sejo. 
  
  
  
Seja je bila končana ob 16.10 uri. 
  
Sestanek sta vodila J. Jakofčič in M. Gams. 
  



  
Ljubljana, 4. 11. 2010                                                                                      Zapisal: Dušan Bevc 
  

Poslano:           - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                        - predsedniku ZS IJS 
                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                        - direktorju IJS 
                        - v. d. sekretarke IJS                 
 


